

Vastgesteld 17 januari 2018
Vergadering WPHZL

Notulen

29 november 2017

20.00 uur

Buurtplein Zuid

Vergadering belegd door	Wijkplatform HZL
Type vergadering	tweeëntwintigste vergadering 29 november 2017
Organisator	Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard
Voorzitter	Aad Koedijk
Notulist	Joke Koedijk
Aan/afwezigen	Zie bijlage 1

Agenda:

1. Opening en welkom door de voorzitter
2. Mededelingen voorzitter
3. Jongerenwerk (Leman Demirci)
4. Verkeersproblematiek wijk Lekboulevard
5. Notulen vergadering 11 oktober 2017 + actielijst
6. Beheer en Projecten HZL (Micha Giltay)
7. Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Kees de Bruin)
8. Groenplannen (Theo Kleijer)
9. Politierapportage over de wijken (Rick-Jan Godschalk)
10. Toegankelijkheid Buurtplein Zuid (Hans Adriani)
11. Rondvraag
12. Sluiting

1. Opening en welkom door de voorzitter

Aad heet allen welkom en geeft eerst Gerda even het woord. Gerda is blij dat zij er vanavond weer bij kan zijn, vertelt dat de operatie aan haar linkerschouder goed is gelukt en dat zij daarom vanavond trakteert op speculaasbrokken. Iedereen is blij met en voor haar.

Aad heet in het bijzonder Hennie Straver en Leman Demirci welkom.

Hennie woont sinds augustus jl. in Lekboulevard. Hij is geïnteresseerd in de verkeersproblematiek aldaar.

Leman is werkzaam bij MOvactor als jongerenwerker en actief in onze wijken. Zij is later aan de agenda toegevoegd om ons te kunnen informeren over haar werk.

Verder vertelt Aad dat wijkagent Rick-Jan Godschalk op zijn eigen verzoek later op de avond aan zal schuiven, zodat hij ook het informele deel kan meemaken.

Arie den Oudsten is verhinderd door eindejaardrukke op zijn werk.

Hans van Oort heeft geen bericht gestuurd. Hij is geen lid meer, maar schuift nog wel vaak aan als belangstellende. De verwachting is dat Hans niet zal komen vanavond.

Aad verwacht dat Conny nog wel zal komen en opent de vergadering.

2. Mededelingen voorzitter

1. In het kader van het Donkere Dagen Offensief (tot april) is op 13 oktober jl. de **Buurtent** opgezet op het plein bij winkelcentrum Hoogzandveld. De bedoeling was met het publiek op het winkelcentrum in gesprek te gaan over veiligheidsaspecten in brede zin en om voorlichting te geven. Hiervoor waren in en rond de tent aanwezig: Idris Atesci (veiligheids- en beveiligingsdeskundige van de gemeente), wijkagent Rick-Jan Godschalk, 2 mannen van Handhaving, een wijkmanager, Leman en Aad. Er was nog een tweede tent opgezet door een slotenmaker.
Het werd een naargeestige en stervenskoude bedoening. De tenten hadden geen zijanten en boden dus geen beschutting tegen de wind. Wat echt erg was: het bezoekersaantal viel zwaar tegen. Het publiek was gehaast, hield afstand en ging naar de winkels en vervolgens weer snel naar huis.
Tijdens de evaluatie is het Buurtent-gezelschap tot de conclusie gekomen, dat vrijdagmiddag van 4 tot 6 geen goede keuze was. Overwogen wordt de volgende keer te kiezen voor een vroeger tijdstip op zaterdag. Bovendien wacht men een analyse af van (mogelijke) succesfactoren van andere Buurtentent in andere wijken (door Idris Atesci).
2. Het **speelveldje aan de Bovenmonde** is op 11 november, in de stromende regen, door een aantal enthousiaste buurtbewoners, gerealiseerd. De initiatiefneemster had hier via Nextdoor, Facebook en 500 flyers ruchtbaarheid aan gegeven, wat hulp en sponsoring opleverde. Aad had er in het Wijknieuws ook een artikeltje aan gewijd. Kees had er eerder al voor gezorgd dat het door de gemeente gedoneerde bankje was geplaatst. Het veld was enige tijd ervoor afgezet met rood/wit lint om hondenbezitters bewust te maken dat hun honden het veld niet meer mogen betreden. Buurtbewoner Nick Rademaker sponsorde in natura met het ontwerp voor en levering van de bordjes "Samen Schoon Spelen". Micha had ervoor gezorgd dat een dag tevoren het veldje werd behandeld met de hondenpoepzuiger.
De financiële afwikkeling is bijna rond. Sponsors waren: gemeente Nieuwegein, KF Heinfonds, WPHZL, Nick Rademaker en de initiatiefnemers.
Het "Samen Schoon Spelen"-veldje is nu speelklaar en ook een mooie, leuke ontmoetingsplek voor (groot)ouders en jonge kinderen.
Kees vertelt nog dat in het voorjaar een feestelijke opening volgt.
3. **Lentekriebels II staat gepland op 19 mei 2018**. Omdat Hennie Straver ten tijde van Lentekriebels I nog niet in Nieuwegein woonde, legt Aad uit wat er 20 mei jl. zoal te doen was,
Het team bestaat nu uit: Aad, Carla van der Horst (de vrouw van Theo), Cobie, Gerda, Joke en Theo. Jaimy en Kees kunnen worden geconsulteerd, maar dat zal veelal bilateraal gebeuren.
4. Om Lentekriebels II mogelijk te maken zijn sponsors onmisbaar. In dat kader hebben Aad en Theo deelgenomen aan de **Beursvloer in De Kom op 23 november jl.** Die werd georganiseerd door "Samen voor Nieuwegein", waarbij 60 á 80 ondernemers zijn aangesloten. Hier wordt niet met geld gestrooid, maar kunnen ondernemers en andere organisaties elkaar treffen en bespreken wat zij voor elkaar kunnen betekenen.
De bijeenkomst werd ingeleid en ook afgesloten door een wethouder. Tussendoor was een zeer luide spreekstalmeester actief. Verder liepen er 2 dames die "Miss Match" werden genoemd. Zij hielpen de circa 120 mensen om met elkaar in contact te komen. Aad en Theo kwamen 3 maal tot een match.
Zo is er een deal met het Fletcher Hotel: men brengt op 19 mei 2018 80 stuks appeltaart met slagroom voor de vrijwilligers.
En WIJ3.0 zal op 19 mei 2018 een creatieve workshop door mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt verzorgen. WPHZL publiceert een artikeltje over WIJ3.0 in Wijknieuws en Aad gaat een presentatie bij WIJ3.0 houden over wijkplatforms (in

sommige andere wijken ook wel wijknetwerk genoemd).

Verder zal WPHZL het Reumafonds met publiciteit helpen: men zoekt een wijkhoofd.

Dat is iemand die de collecte in een bepaald gebied coördineert. Als tegenprestatie zal het fonds ons festival Lentekriebels II op zijn Facebookpagina zetten.

5. In het kader van fondswerving t.b.v. Lentekriebels II heeft Aad een **verzoek tot sponsoring ingediend bij het INF** (ING Nederland Fonds), dat als slogan heeft: "Help Nederland vooruit".

De aanvraag was een moeizaam proces, maar WPHZL zit nu in de voorselectie.

Meedingen zou zeer lucratief kunnen zijn, want de uiteindelijke winnaar (de organisatie met de meeste steunbetuigingen via internet) binnen een regio kan maximaal € 5.000,-- binnen slepen.

Als we door de voorselectie komen, zal de PR richting bewoners van Nieuwegein groots moeten worden opgezet.

6. De projectontwikkelaar van de patiowoningen, Van Wanrooij, doet mee aan een bieding voor het zogenaamde **Middenblok**. Van Wanrooij heeft WPHZL gevraagd om te participeren en hen te helpen die bieding te maken. Het bestuur van WPHZL wil hierin echter geen partij zijn. Wel is Aad bereid als privépersoon met Van Wanrooij te overleggen. Hilbert stemt ermee in om dit samen met Aad te doen. Aad zal nog een bewoner van Hoogzandveld benaderen. Aanleiding voor het verzoek van Van Wanrooij was het belang dat de gemeente hecht aan bewonersparticipatie in dit traject.

3. Jongerenwerk (Leman Demirci)

Leman krijgt het woord. Zij is werkzaam bij MOvactor als jongerenwerker in HZL en is druk bezig de groepen hangjongeren in onze wijken in kaart te brengen.

Momenteel zijn er 3 groepen jongeren in beeld:

- bij de JOP (JongerenOntmoetingsPlaats) nabij de kerk De Rank;
- bij winkelcentrum Hoogzandveld en de tunnels;
- een zwerfende groep.

Van die laatste groep is de samenstelling moeilijk in kaart te brengen, omdat het om een wisselende formatie gaat. Het zijn veelal jongens uit Hoogzandveld en/of aangrenzende wijken/gemeenten. Leman en haar collega's gaan regelmatig laagdrempelig met de groepen in gesprek. Zij mag, in tegenstelling tot medewerkers van de Politie en Handhaving, niet om een identificatiebewijs vragen.

Conny zegt dat er regelmatig veel rotzooi zwerft en dat veel mensen een groep daar niet op durven aan te spreken. Conny heeft daar geen moeite mee. Het is natuurlijk belangrijk hoe je dat doet. De één is daar handiger in dan de ander. Het gaat om de toon waarop.

Wijkmanager Kees heeft ook contact gezocht met de jongeren. Dat gaat goed, maar één van de groepen is niet aanspreekbaar door derden. Advies van Kees aan bewoners die met de hangjongeren in contact willen komen: loop desnoods een keer met Leman mee.

Kees vertelt verder dat sommige plekken in Nieuwegein zogenaamde "hot spots" zijn, maar dat het in HZL reuze meevalt. De groepen in HZL zijn doorgaans goed benaderbaar. Het is even investeren om dingen bespreekbaar te maken.

Leman voegt hieraan toe, dat Kees en zij het juiste moment uitkiezen om in gesprek te gaan.

Kees en wijkagent Rick-Jan Godschalk zijn in gesprek geweest met bewoners van de Dopheide die veel overlast ervaren van hangjongeren. Aan het einde van dit overleg werd door de bewoners genuanceerder nagedacht over de jongeren. Veel kopers van de Dopheide wisten niets van de JOP en moesten er flink aan wennen.

Kees onderhoudt nu nog slechts contact met één bewoner die zo nodig de overige bewoners zal informeren. Er is grondig doorgesproken in welke gevallen 112 kan worden gebeld of het algemene nummer: 0900-8844.

Leman vertelt verder dat op een basisschool in Fokkesteeg een project is gestart, dat wellicht zal worden voortgezet in de Brede School. Daar volgt later meer informatie over.

Aad vraagt of de jongens die in de WPHZL-vergadering van februari 2016 een presentatie hebben gehouden over Calistenics, nog in beeld zijn. Volgens Lemman hebben die jongens verder geen actie meer ondernomen.

Leman neemt afscheid. Zij gaat weer op weg naar de hangplekken.

Aad dankt Lemman hartelijk voor haar bijdrage aan deze avond.

4. Verkeersproblematiek wijk Lekboulevard

De werkgroep verwachtte in juli 2017 zichzelf te kunnen opheffen. Er bleken echter nog "losse eindjes" te zijn, evenals wat oplopende oude problemen en oplossingen die minder brachten dan was verwacht. O.a. rood asfalt op het fietspad aan de Lekboulevard heeft geen prioriteit bij de gemeente uit kostenoverwegingen. Een volgende bijeenkomst is morgen, 30 november.

Aad noemt een aantal pijnpunten en/of oplossingen:

1. **Kruising fietspad Liesmonde met Benedenmonde.** Daar is een paar maanden geleden een fietser geschept door een automobilist. Reden voor de Politie de gemeente Nieuwegein te vragen eens grondig naar die verkeerssituatie te kijken. Besloten is dat aan beide kanten van de Benedenmonde, voor de kruising met het fietspad, een stopbord (B7) komt. Kruno oppert dat een verhoogd plateau bij oversteekplaatsen handiger zou zijn. Dit is er echter al.
2. Een bewoner van de Bakenmonde heeft bewerkstelligd dat de gemeente **op de Jachtmonde**, voor het verkeer richting Lekboulevard, **ook een bord "Doorgaand verkeer"** (linksaf, richting Vreeswijk) heeft geplaatst. Duidelijker kan het nu niet meer zijn, zegt Aad.
3. **Dagelijks** werden **op het fietspad op de Lekboulevard** toch **nog 3 á 4 auto's** waargenomen. Inmiddels zijn dat er wat minder. Cobie legt uit dat dat niet altijd hufterigheid is, maar dat mensen kennelijk toch in verwarring zijn. Men rijdt langs het verzorgingshuis richting snelweg, keert en sjeest daarna weer terug. Hennie ziet dergelijke automobilisten niet scheuren, maar meldt wel dat bromfietzers en scootrijders zich niet aan de 30 km houden. Aad: er wordt nog gezocht naar de oorzaak van de automobilisten op dat fietspad en de oplossing. De gemeente wil geen paaltjes plaatsen omdat paaltjes vaak de oorzaak zijn van valpartijen en een drempel is vervelend voor fietsers. Kruno: maar een automobilist let op het wegdek, dus een drempel en een afbeelding van een fiets op het wegdek is effectief. (Noot: in december bleek dat zo'n afbeelding er al staat.) In de werkgroepvergadering van 30 november zal het sneller aanbrengen van rood asfalt worden voorgesteld. Hennie vraagt waarom snelheid geen prioriteit heeft. Veel koeriersdiensten veroorzaken daarmee geluidsoverlast en stank. Theo oppert dat, voor klachten over snelheid van bromfietskoeriers, bewoners zelf de desbetreffende koeriersdiensten kunnen bellen. Wijkagent Rick-Jan Godschalk is inmiddels aangeschoven en vertelt dat controles zeker zinvol zijn, maar dan moet de gemeente wel een beeld krijgen van de situatie. Rick-Jan vraagt mensen incidenten te melden via 14030. Desgevraagd door Aad, zeggen Kees en Rick-Jan, dat dergelijke meldingen door de gemeente worden doorgegeven aan de politie.

4. Tegenover de huidige carpoolplaats komt een **extra carpoolplaats**.

5. Notulen vergadering 11 oktober 2017 + actiepunten

Niemand heeft iets op te merken inzake de notulen. Deze zijn hiermee vastgesteld met dank aan de notuliste.

De **actiepunten** werden doorgenomen:

- 8 maart 2017, agendapunt 9: vraag van Hilbert en Bart aan Micha om de data voor de jaarlijkse inspectie van de speelpleintjes door te geven. Die coördinatie ligt echter bij John van den Bosch van de Buitendienst. Hilbert zal John van den Bosch mailen.
- 19 april, actiepunt 5.4 betreffende het slechte wegdek op en nabij de kruising Handelskade/Henri Dunantlaan. Dit zal worden meegenomen in de renovatie van het wegdek langs de Koninginnesluis.
- 30 augustus, agendapunt 7.1: bewoners van de Korenbloemstraat klaagden over snelheidsovertredingen in de straat. Metingen wezen, een enkele uitzondering daargelaten, uit dat het meeviel. Tijdens huisbezoeken bleek het Kees, dat gevoel en feitelijkheden nogal uiteen lopen. Besloten is dat er verkeerstechnisch niets wordt veranderd.

Deze en andere doorgenomen actiepunten zijn in de actielijsten verwerkt. Afgedane zaken werden na vanavond in de actielijsten éénmalig grijs gemaakt en zullen vervolgens na de volgende vergadering uit die actielijsten worden verwijderd.

6. Beheer en Projecten in HZL (Micha Giltay)

1. Micha is druk bezig een **nieuwe projectenkaart** voor te bereiden. Deze wordt **digitaal**. Er is echter nog veel input te verwerken. De presentatie van de projectenkaart zal waarschijnlijk in maart plaatsvinden. Dan zal een beamer en WIFI nodig zijn. Dit is in Buurtplein Zuid geen probleem.
De digitale projectenkaart zal ook toegankelijk worden voor de wijkplatforms.
2. Hilbert heeft gehoord dat in de **Korenbloemstraat** sprake zou zijn van wortel- en kabelopdruk. Micha legt uit dat kabels gespannen blijven en dat het hier waarschijnlijk gaat om verzakkingen rondom de kabels en/of wortelopdruk.
Hilbert maakt een MOR-melding.
3. Arie heeft vorige vergadering een opmerking gemaakt dat naar zijn mening na de herbestrating van de dijk ter hoogte van het fietspad, **tegendruk ontbreekt**.
Micha legt uit dat tegendruk eigenlijk nooit wordt aangebracht. Er wordt een klik-band-constructie aangebracht, die wel kan verzakken. Het kan dan gebeuren dat tegels ook verzakken. Dat wordt dan (n.a.v. meldingen) gerepareerd.

7. Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Kees de Bruin)

1. Bij het **rattenprobleem** is de focus nu gericht op communicatie met anderen.
Het infoblad voedselverspilling (ook in het Arabisch) laat helaas nog even op zich wachten. Vermoedelijk komt dat begin volgend jaar af. Aad benadrukt het belang en de communicatie van en over dit infoblad en de snelle beschikbaarheid van het infoblad.
WPHZL zal het infoblad via de website en Facebook en later via Wijknieuws verspreiden.
Kees' collega Els Reinking is naar Utrecht gegaan om te horen hoe daar met rattenoverlast wordt omgegaan. In 2 wijken in Utrecht blijken vergistingsfabriekjes te staan waar bijvoorbeeld opgehaald brood wordt verwerkt. Zo'n fabriekje zou een optie kunnen zijn op locatie Natuurkwartier.

Kees meldt dat de overlastpiek nu over is en bij Openbaar Domein momenteel geen meldingen binnenkomen. Kees en Micha besluiten een overzicht te maken van de meldingen.

Cobie vertelt, dat toen zij recent een melding deed over een rat, Accuraat direct heeft ingegrepen.

2. Kees meldt dat maatregelen betreffende het vrij toegankelijk maken van de **blindengeleidenstrook**, die van Winkelcentrum Hoogzandveld naar Violier leidt, gedeeltelijk werken. De Loempiakar kan er veilig staan. De Kippengrillkar is naar de echte plaats richting het Blokker-pand verplaatst. De Viskar is daarvoor echter te groot. Omdat al deze standplaatshouders van oudsher (van voor de renovatie van het winkelcentrum en omgeving) een vergunning hebben, wil de gemeente Nieuwegein de situatie grondig beschouwen.
Kees heeft samen met een verkeersdeskundige in en rond het winkelcentrum de situatie bekeken. Gezien de parkeerdruk kreeg het opdoeken van een paar parkeerplaatsen ten behoeve van een nieuwe standplaats een negatief advies. Een beslissing wordt ongeveer in de 2^e week van december verwacht.
Micha voegt hieraan toe dat hij ook in gesprek is met de voorzitter van de winkeliersvereniging om te bespreken hoe de toegang van het winkelcentrum aan de kant van de Lupinestraat aantrekkelijker gemaakt kan worden. Micha zal hierop terugkomen als er iets te melden is.
3. Inzake de **overlast door jeugd aan de Ankermonde** is besloten, dat de situatie gehandhaafd blijft. Het is er momenteel niet aantrekkelijk voor de jeugd, vanwege het slechte weer, dus is er nu geen overlast.
Kees en Leman zullen hier in het voorjaar weer aandacht aan geven en met de jongeren in gesprek gaan. De bewoner is hierover geïnformeerd.
4. Kees is er nog niet aan toegekomen de **“Haal uw auto zelf leeg”-poster** aan te bieden bij de winkeliers. Hij gaat dit nog wel doen.
Micha is tegen het flyeren onder ruitenwissers van geparkeerde auto's (geopperd door sommige aanwezigen vanavond). Die manier van flyeren veroorzaakt veel zwerfvuil.
5. Ook Kees was op de Beursvloer en was reuze enthousiast over waar netwerken toe kan leiden. Hij had zelf ook een match: de **sportconsulent van SportID wil samen met de jongeren in onze wijken sport organiseren**.
6. Kees was teleurgesteld dat een door Mieke Tulleken van de gemeente Nieuwegein georganiseerde **bijeenkomst inzake het hondenbeleid slecht bezocht** is. Helaas was bij de wijkplatformleden niets bekend over deze bijeenkomst. Gewoonlijk stuurt Aad dergelijke informatie door, maar deze mail is er kennelijk tussendoor geslipt.
Ook Mieke was uiteraard teleurgesteld over de lage opkomst. Toch spreekt Kees over een krachtige bespreking. Mieke had begin oktober een enquête uitgezet. In totaal 1106 bewoners hebben hieraan meegedaan. De respons is inmiddels verwerkt.
We krijgen een herkansing: maandag 11 december tussen 19.30 en 21.30 uur kan iedereen het Stadshuis binnenlopen. In het restaurant op de vierde etage wordt dan een inloopavond georganiseerd. Er zal diverse keren een presentatie worden gegeven van de uitkomsten van het onderzoek. Bezoekers kunnen hierover in gesprek gaan met medewerkers van de gemeente.
Cobie vraagt of de hondenuitlaatstrook in de Bossenwaard is meegenomen in het hondenbeleid van de gemeente. Het is echter nog niet duidelijk wie de beheerder van dat gebied is.
(**Noot:** vanwege sneeuwval is de info-avond van 11 december afgelast. Nader bericht volgt.)
7. Chris meldt dat de **renovatie van de Lijsterbesstraat** uitloopt en dat de Lijsterbestunnel nog dicht is. Micha gaat dit checken.
(**Noot:** de volgende dag heeft Micha een mail gestuurd. Er was door langdurige en veel

regenval vertraging, maar het project is met een week vertraging afgerond. Het is wel de vraag of communicatie met omwonenden, via de gele borden (hoe goedbedoeld ook) afdoende is.)

8. Groenplannen (Theo Kleijer)

Theo wil dinsdag 16 januari 2018 een avondje brainstormen met de leden van de Groengroep (Theo, Cobie, Conny, Hilbert, Jan, Joke, Kruno, dhr. Udo Tenge).

Vervolgens wil Theo op 12 februari 2018 de plannen concreet maken.

Die bijeenkomsten zullen worden gehouden in Theo's huis.

In de vergadering van 7 maart 2018 wil Theo de plannen presenteren. Dat is mooi op tijd om de plannen in het volgende Wijknieuws, dat waarschijnlijk eind maart 2018 verschijnt, te publiceren.

Aad zal datumprikkers rondsturen aan de leden van de Groengroep.

Micha geeft aan dat hij bij wijkshouwen betrokken wil worden. Dan kan ook de eventuele noodzaak voor een inboetronde bekeken worden.

9. Politierapportage over de wijken (Rick-Jan Godschalk)

Rick-Jan memoreert de recente schietpartij in Nieuwegein-noord, waarbij één persoon dodelijk is getroffen. In HZL is het op dat gebied gelukkig rustig.

Sinds 11 oktober is in HZL 1 woninginbraak gepleegd en zijn er verder nog 3 pogingen daartoe gedaan. Wat auto-inbraken betreft was het 5 keer raak.

De situatie rond Lotusplantsoen/Dopheide is eerder vanavond al door Lemman besproken. De vuurwerkmeldingen aldaar nemen af. Rick-Jan heeft hierover verder geen schokkende meldingen.

Na een melding door Chris over een auto, die naar zijn mening verdacht lang in zijn straat geparkeerd stond, heeft Rick-Jan onderzoek gedaan. Het bleek een gestolen auto te zijn, die inmiddels weer bij de rechtmatige eigenaar terug is. Rick-Jan benadrukt nog eens hoe belangrijk meldingen van oplettende burgers kunnen zijn en dankt Chris.

Cobie meldt dat zij nu al twee keer een kentekenplaat heeft gevonden op een wat merkwaardige plek. Daar wil Rick-Jan meer over weten.

Connie voelde zich laatst niet serieus genomen toen zij een babbeltuc meldde. Verder wil Conny vaker een terugkoppeling bij meldingen. Hierover zegt Rick-Jan dat dat er wel eens bij in kan schieten door andere prioriteiten tijdens politiewerk, maar dat dit zeker moet conform de procedure.

10. Toegankelijkheid Buurtplein Zuid (Hans Adriani)

Hans is klaar met zijn onderhandelingen inzake de toegankelijkheid. Tussen droom en daad zit echter mogelijk een vergunningstraject en daar wordt nu aan gewerkt.

Vanuit de politiek is geld geregeld.

De facilitymanager van MOvector zal het project begeleiden..

Kees en Jasper gaan morgen overleggen hoe e.e.a. het beste vorm te geven.

Het is nog niet helemaal duidelijk of een vergunning moet worden aangevraagd.

Uitsluitel hierover wordt helaas niet voor Kerst verwacht. Realisatie zal dus ook niet voor Kerst gebeuren, maar er zit progressie in.

11. Rondvraag

1. Hilbert vraagt **aandacht voor de parkeerdruk bij winkelcentrum Hoogzandveld**. Bij De Rank is te weinig parkeerruimte, maar medewerkers van de Rank kunnen ook op de Ratelaar vaak hun auto niet kwijt.
Hans: de politiek vindt dat nergens anders in Nieuwegein zo'n mooie parkeerplek is. Zijn advies is een eventuele discussie hierover te koppelen aan de ontwikkeling van het Middenblok en te vragen om een nieuwe verkeersstelling, omdat de laatste alweer 5 á 6 jaar geleden was.
Aad en Joke hebben de indruk dat forensen gebruik maken van het gratis parkeren op de Ratelaar om vervolgens met de tram de stad in te gaan. Zij zijn voorstander van het instellen van een blauwe zone, maar hebben ook de indruk dat (niet alle) winkeliers hier blij mee zouden zijn.
Cobie memoreert de aantrekkingskracht vanuit de regio op de Action in Hoogzandveld. Verder wil Hilbert graag weten hoe de vlag ervoor staat met **overlast bij de Rank**. Kees meldt dat dit incidenteel is en Rick-Jan meldt dat er sinds de vorige vergadering geen meldingen meer zijn binnengekomen.
Kees is in overleg met de Rank. Misschien wordt er een hekwerk rond het afdak van de kerk geplaatst. Volgende week is er een breed overleg met medewerkers van de Rank, politie, Leman en Kees.
2. Joke vraagt aan Hans hoe het staat met de **wens** ons mooie **Buurtplein Zuid vaker open** te stellen. Hans antwoordt daarop dat de politiek die wenselijkheid beaamt en dat hij in onderhandeling is gegaan met MOvactor. Er is (helaas) nog discussie over het prijskaartje dat MOvactor daaraan hangt.
Aanvullend vertelt Hans dat Nieuwegein 4 Buurtpleinen heeft als in 2020 Buurtplein Zuilenstein af is. Het is de bedoeling dat de 3 Nieuwegeinse sociale wijkteams werkplekken krijgen in de Buurt- en Zorgpleinen.
3. Chris vraagt aan Hans wat de plannen zijn voor het voormalige Allianz-pand.
Hans: Allianz is gekocht door BBD, vroeger bekend als Bouwfonds. Er is sprake van een pre-plan ontwikkelingsfase. Transformeren tot woningen is met dit pand niet mogelijk.

12. Sluiting

Om 22.05 uur dankt Aad alle aanwezigen voor hun bijdragen en met de melding, dat er gelegenheid is nog even informeel na te praten aan de bar, sluit hij de vergadering. De volgende vergadering zal zijn op 17 januari 2018, weer in Buurtplein Zuid.

Bijlagen:

1. Deelnemerslijst 29 november 2017
2. Actielijst per 29 november 2017

Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 29 november 2017

Naam	Rol	aanwezig ja/nee
Aad Koedijk	Voorzitter	ja
Arie den Oudsten	Secretaris	nee
Chris Bouws	Penningmeester	ja
Cobie Smith	Lid	ja
Conny van der Wal	Lid	ja
Gerda Faddegon	Lid	ja
Jan Bollen	Lid	ja
Theo Kleijer	Lid	ja
Hilbert Hamberg	Vrijwilliger/adviseur	ja
Joke Koedijk	Vrijwilliger/notulist	ja
Kruno Donkers	Vrijwilliger	ja
Hans Adriani	Wijkwethouder	ja
Micha Giltay	Accountmanager Openbaar Domein	ja
Kees de Bruin	Wijkcoördinator HZL	ja
Rick-Jan Godschalk	Wijkagent	ja
Leman Demirci	Jongerenwerk MOvactor	ja
Hans van Oort	Bewoner Hoogzandveld	nee
Hennie Straver	Bewoner Lekboulevard	ja
Pieter Kwantes	D'66	nee

(Sommigen bleven niet de gehele vergadering.)

Ter herinnering!!!!

Het vastgestelde vergaderschema voor 2018:

17 januari 2018	29 augustus 2018
7 maart 2018	17 oktober 2018
25 april 2018	28 november 2018
20 juni 2018	16 januari 2019

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig kunnen er overigens extra vergaderingen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen.

Bijlage 2: Actielijst per 29 november 2017

Afspraken overgenomen uit 2016

Datum\ agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
12 oktober 2016, punt 3-4	Aad en Conny in gele hesjes met statafel naar wc HZ om met bewoners in gesprek te komen over WPHZL en te proberen leden e/o vrijwilligers te werven.	Door omstandigheden vertraagd. Wordt voorjaar 2018

Afspraken overleg WPHZL 8 maart 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
3.5	Aad evalueerde in september lichtreclame WC HZ / Violier met bewoners. Aad gaat eerst verder overleggen met Kees.	Loopt
9	Micha meldt Hilbert en Bart de datum voor de jaarlijkse inspectie van de speelpleintjes. Micha legt hiervoor contact met de externe deskundige die de controle doet.	

Afspraken overleg WPHZL 19 april 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
5.4	Gerda: 14030 melding maken inzake slecht wegdek nabij kruising Handelskade/Henri Dunantlaan	Bij renovatie langs Koninginnensluis
5.6	Micha: noodzaak inboetronde in perken checken	Meenemen in eventuele wijkshow

Afspraken overleg WPHZL 7 juni 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2.4	Aad: uitkomst presentatie Technasium bespreken in Werkgroep Verkeersproblematiek Lekboulevard	Is besproken in de werkgroep 30/11/2017
3.1	Aad + Kees: bespreken mogelijkheid oprichting werkgroep Bossenwaard en hondenproblematiek aldaar	Loopt
3.3	Jan: de versmalde stoep naast de tuin van Violier 2 melden via 14030	Ook door Aad aan Micha gemeld juni 2017
8	Aad/Cobie/Gerda/Joke/Theo: uitbreiding team Lentekriebels zoeken. Carla van der Horst werkt ook mee. Zes personen is voorlopig voldoende. Zo nodig kunnen we Kees de Bruin en Jaimy van der Veecken om raad vragen.	November 2017
8	Joke: mogelijke datum onderzoeken voor Lentekriebels 2018	Zaterdag 19 mei 2018
8	Joke: draaiboek Lentekriebels bijwerken n.a.v. notulen vergadering 7 juni 2017.	November 2017

Afspraken overleg WPHZL 30 augustus 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2	Overlast in het Lotusplantsoen e.o.; Rick-Jan (politie), Kees (gemeente) en Leman (jongerenwerker MOvector) gaan aan de slag voor een aanpak en oplossing	Zie 29 november 2017, punten 3 + 11.1
3.4	Kees tracht met hulp van collega's HET aanspreekpunt voor het Nieuwegeinse deel van de Bossenwaard te achterhalen.	Loopt
3.8	Kees: inzichtelijk maken omvang van het rattenprobleem en met Els Reinking overleggen in Utrechtse wijken Transwijk en Kanaleneiland	Zie 29 november 2017, punt 7
7.1	Kees: snelheidsmetingen Korenbloemstraat monitoren. Uitslag "Smiley" is binnen. Uitslag Lasergun nog niet.	Zie 29 november 2017, punt 5
7.2	Kees: overlast jongeren tussen Ankermonde 23-25; verkoop grond wordt bekeken binnen gemeente; Kees heeft contact met jongerenwerker over overlast en overlegt met Arie . Bestuur WPHZL heeft Kees laten weten geen voorstander van deze grondverkoop te zijn.	November 2017

Afspraken overleg WPHZL 11 oktober 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2.2	Kees: gesprekken voeren met bewoners Dopheide inzake overlast door jongeren en wat de gemeente daartegen doet.	November 2017
4.7	Iedereen: 19 mei 2018 vrijhouden t.b.v. Festival Lentekriebels	
8	Theo: data voor Groengroep-bijeenkomsten 2018 doorgeven aan Aad	November 2017
8	Aad: data Groengroep-bijeenkomsten 2018 wijd verspreiden	Zie 29 november 2017, punt 8
8	Theo, Kees en Micha: brainstormen over inrichting groenonderhoud	
11.2.1	Kees bespreekt met Micha: tegendruk op de dijk	29 november 2017
11.2.2 en 11.2.3	Aad bespreekt met Günther Creton 2 verkeerssituaties t.a.v. fietsers: 1. het kruispunt Lijsterbesstraat/Jachtmonde/Nijemonde; 2. komende vanuit de Waterbiestunnel/kruising Benedenmonde;	Besproken in de werkgroep Verkeer Lekboulevard 30/11/2017
11.4	Kees: geeft aan Micha door dat beplanting onder de boom achter Iepstraat 32 in slechte staat is.	
11.5	Arie: nadenken over mogelijkheid "HZL-loop" op 19 mei 2018	

Afspraken overleg WPHZL 29 november 2017

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2.1	Kees + Aad: analyse door Idris Atesci inzake (mogelijke) succesfactoren van Buurtentent in andere wijken bespreken	
2.4	Aad: n.a.v. matches op de Beursvloer publiceren over WIJ3.0 en Reumafonds	
2.5	Aad: sponsoringaanvraag INF	Loopt
2.6	Aad + Hilbert + Steven van Schijndel: contact met Van Wanrooij over Middenblok	
4.3	Kees: MOR-meldingen inzake auto's op het fietspad Lekboulevard doorgeven aan Rick-Jan	
5	Hilbert: mail sturen naar John van den Bosch van de Buitendienst van de gemeente inzake inspectie speelpleintjes	
6.1	Micha + Aad: nieuwe projectkaart 7 maart op agenda WPHZL? (N.B.: WIFI en beamer nodig)	
6.2	Hilbert: MOR-melding maken inzake opdruk/verzakkingen in de Korenbloemstraat	
7.1	Kees: ontwikkeling infoblad voedselverspilling i.v.m. rattenoverlast	
7.1	Kees + Micha: overzicht maken van meldingen inzake ratten inclusief de meldingen bij Accuraat	
7.2	Kees: gang van zaken standplaatshouders	
7.2	Micha: ontwikkelingen m.b.t. toegang WC HZ aan de zijde van de Lupinestraat	
7.3	Kees + Leman: jeugdoverlast Ankermonde monitoren	Voorjaar 2018
7.4	Kees: "Haal uw auto zelf leeg"-poster aanbieden aan winkeliers HZ	
7.5	Kees: ontwikkeling sport voor de jeugd o.l.v. sportconsulent van SportID	
8	Aad & Theo: voorbereidingen Groengroep plannen.	
8	Aad: datumprickers rondsturen aan Groengroep	
8	Aad: publicatie Groengroep wandelingen in Wijknieuws maart 2018	
8	Theo: Micha uitnodigen voor eventuele wijkschouw o.a. om noodzaak inboetronde helder te krijgen	
10	Kees: toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid	
11.1	Aad & Hilbert: parkeerdruk bij winkelcentrum beschouwen in samenhang met de discussie over het Middenblok.	
11.1	Aad: gemeente vragen om een nieuwe verkeerstelling op en rond parkeerterrein Ratelaar (omliggende straten en pleinen)	
11.2	Hans: onderhandelingen met MOvactor over prijskaartje verruiming van openingstijden Buurtplein Zuid	